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О Б Щ И Н С К И     С  Ъ В Е Т   –    Б Р Е З Н И К 

 

П Р О Т О К О Л 

 

 Днес  23.03.2018г. от 13.30  часа в заседателната зала на ОбС се провежда  заседание  на 

ПК по нормативна уредба ,законност и обществен ред към ОбС. 

 

Присъстват: Иван Тинков, Ивелина Крумова, Иван Ставрев, Йорданка Ушашка, Катя Йорданова, 

Добринка Дойчева, както и Виолета Младенова – председател на ОбС 

 

Отсъстват: Янка Хранова 

 

От общинската администрация присъстват: Иван Бъчваров – зам.кмет, Мария Добревска – 

зам.кмет, Иван Борисов – секретар на  общината, Милен Миленков – юрисконсулт, Иван Ковачев 

– директор на дирекция ТСУ и ЕИ, Милва  Огнянова – гл.счетоводител, Детелина Виденова - 

еколог 

 

Предложен е следния проект за  

 

Д Н Е В Е Н     Р Е Д : 

 

1. Докладна записка относно приемане на Годишния отчет за касовото изпълнение на 

бюджета на сметките за средства от ЕС и на чуждите средства на Община Брезник за 

2017г. 

2. Докладна записка относно приемане на средносрочна бюджетна прогноза за периода 

2019-2021г на Община Брезник в частта за местните дейности. 

3. Докладна записка относно съгласие за даване право за временно право на ползване върху 

общински имот, земеделска земя по чл. 19 от ЗСПЗЗ за извършване на геоложко 

проучване на имоти № 06286.102.2 и № 06286.71.27 в землището на гр.Брезник, от фирма 

"Трейс Рисорсиз" ЕООД. 

4. Докладна записка относно утвърждаване на оценки и обявяване на търг за продажба на 

поземлени имоти, частна общинска собственост. 

5. Даване съгласие за разпореждане с имоти - общинска собственост, утвърждаване на 

пазарните им оценки и провеждане на търг с явно наддаване. 

6. Докладна записка относно изместване на републикански път ІІ-63 от км. 20+630.40 до км. 

21+480.00 по съществуваща улична мрежа в границите на гр.Брезник 

7. Информация за контрола и санкциите , относно спазване и изпълнение на Наредба №1 от 

РУ на МВР Брезник 

8. Други 

 

Заседанието открито от Виолета Младенова – председател на ОбС 

По дневния ред: 

Виолета Младенова - Уведомява за получено писмо от прокуратурата. Свързано с Правилника на 

ОбС. Предлага да се изготви предложение до ОбС с проекти за решение за сайта. 

 

Допълнителни докладни 

- Докладна записка относно придобиване на би вши военни  имоти команден пункт на  

гарнизонно стрелбище с.Долни Романци и стрелкови клуб- строеж в град Брезник ПИ 

06286.501.1628 ул. Цвета Лумбарова № 4 

- Протест от окръжна прокуратура Перник 

 

Гласува се дневния ред с допълнителните материали 
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С 6 гласа „за“ се приема  

 

 

ПЪРВА ТОЧКА: Докладна записка относно приемане на Годишния отчет за касовото 

изпълнение на бюджета на сметките за средства от ЕС и на чуждите средства на Община 

Брезник за 2017г. 

 

Милва Огнянова – изчерпателен е доклада. Ако има въпроси 

 

Виолета Младенова – на 19.03. имаше и публично обсъждане 

 

 Гласува се да бъде внесен отчета до сесия на ОбС 

 С 6 гласа „за“ се допуска 

 

ВТОРА ТОЧКА: Докладна записка относно приемане на средносрочна бюджетна прогноза 

за периода 2019-2021г на Община Брезник в частта за местните дейности. 

 

Милва Огнянова – бюджетната прогноза е изготвена. Само в частта местни дейности. 

Измененията спрямо 2017г – увеличение на минималната заплата.  Всички разходи за членски 

внос, такси, трансфери са запазени. Има проблем с текущата издръжка защото покриваме 

увеличението на заплатите и отчисленията за битови отпадъци. 

На втори етап ще се търсят възможности на увеличение на взаимоотношенията с държавата. 

 

 Гласува се да бъде допусната докладната до заседание на сесията 

 С 6 гласа „за“ се допуска 

 

ТРЕТА ТОЧКА: Докладна записка относно съгласие за даване право за временно право на 

ползване върху общински имот, земеделска земя по чл. 19 от ЗСПЗЗ за извършване на 

геоложко проучване на имоти № 06286.102.2 и № 06286.71.27 в землището на гр.Брезник, от 

фирма "Трейс Рисорсиз" ЕООД. 

 

 Гласува се да бъде допусната докладната до сесия на ОбС 

 С 6 гласа „за“ се до пуска 

 

ЧЕТВЪРТА ТОЧКА: Докладна записка относно утвърждаване на оценки и обявяване на 

търг за продажба на поземлени имоти, частна общинска собственост. 

 

Оля Малинова – става въпрос за продажба на имоти в Ноевци, Слаковци и Брезник. Има оценка 

от лицензиран изпълнител. Предлагаме да бъде обявен таен търг. 

 

 Гласува се да бъде внесена докладната до ОбС 

 С 6 гласа „за“ се допуска 

 

 

ПЕТА ТОЧКА: Даване съгласие за разпореждане с имоти - общинска собственост, 

утвърждаване на пазарните им оценки и провеждане на търг с явно наддаване. 

 

Оля Малинова –  директор на дирекция ОСПО - става въпрос за отредени петна за гаражи на ул. 

Г.Бунджулов /по скоро на ул.Яровец/. Имаше молби за построяване на гаражи. 

 

 Гласува се докладната да бъде внесена до ОбС 

 С 6 гласа „за“ се допуска 
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ШЕСТА ТОЧКА: Докладна записка относно изместване на републикански път ІІ-63 от км. 

20+630.40 до км. 21+480.00 по съществуваща улична мрежа в границите на гр.Брезник 

 

Иван Ковачев – директор на дирекция ТСУ и ЕИ 

 Става въпрос за участъка от кръстовището на ул. „Мала река“ до „Хипо“ да стане 

общински, а обходния път по „Мала река“ да бъде републикански. Свързано с кандидатстване и 

ремонт на площадното пространство. 

 

 Гласува се допускане на докладната до сесия на ОбС 

 С 6 гласа „за“ се допуска 

 

СЕДМА ТОЧКА: Информация за контрола и санкциите, относно спазване и изпълнение на 

Наредба №1 от РУ на МВР Брезник 

 

Иван Тинков – по конкретно зададени въпроси и конкретни отговори. Според мен отговорите са 

ясни и точни. Можем да адмирираме за доброто взаимодействие. 

 

Виолета Младенова – въпросите са във връзка с нашата програма. Доста е семпла. 

Вчера комисията по бюджет излезе с предложение да остане информацията до ниво комисия без 

да се внася в ОбС. 

 

Иван Тинков – наистина вчера беше гласувано да остане само с  информативен характер. Очаква 

се официалния доклад. Предлагам да не се допуска до сесия, настоящата точка да бъде само 

информативна 

 

 Гласува се информацията да остане до ниво комисия и да не се допуска до сесия 

 С 6 гласа „за“ се приема предложението 

 

ОСМА ТОЧКА: Протест от окръжна прокуратура Перник 

 

Виолета Младенова – вчера се получи протеста. Не съм изненадана. Гледат се всички наши 

документи и решения. 

Предлагам аз да изготвя преписката, а вие /правна комисия/ да изготвите докладна с 

предложение за решение, като прибавим и изменение в наименование на комисията. Да 

прибавим текстовете, които вече са влезли в сила. 

Предлагам една докладна, с проекти за качване на сайта. 

 

Иван Тинков – аз съм съгласен с предложението. 

 Гласува се направеното предложение 

 С 6 гласа „за“ предложението за изготвяне на докладна е прието 

 

 

ДЕВЕТА ТОЧКА: Докладна записка относно придобиване на би вши военни  имоти 

команден пункт на  гарнизонно стрелбище с.Долни Романци и стрелкови клуб - строеж в 

град Брезник ПИ 06286.501.1628 ул. Цвета Лумбарова № 4 

 

Бойко Атанасов – гл.специалист УС 

 След закриване на военните обекти на територията на общината, администрацията 

предприе стъпки по придобиване на военните обекти. С течение на времето бяха реализирани по-

голямата част. Обектите се прехвърлиха на общината и по-голямата част имат реализация. 
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За посочените в докладната обекти продължава процедурата по прехвърляне. От 2000г досега по 

различни причини се отлагаха нещата. В крайна сметка сега дойде едно писмо с което ни искат 

финансова  обосновка за придобиването на имотите. 

През това време обаче имотите се промениха. На стрелбището имаше четири сгради, трафопост, 

стълбове, кабели. В настоящия момент има само една вишка, която почти е разрушена. 

Втория имот  - бивш стрелкови клуб. Панелна сграда, предвидена за стрелбище за 

малокалибрени пушки. В крайно лош вид. На практика ако общината придобие тези имоти не 

може да ги ползва. Начина на прехвърляне съгласно чл. 54 от ЗДС ние не можем да се 

разпореждаме с тези имоти. Не може да ги отдаваме под наем и да ги продаваме. Можем само да 

ги ползваме и да ги поддържаме. Обезсмисля се общината да ги придобива, защото ще се 

необходими сериозни средства за поддръжката. Загубен е смисъла за придобиване на имотите. 

В писмото на МФ се предлага на областния управител да обмисли и други начини за ползване на 

имотите. 

Предложението на кмета е да не се придобиват, защото ще са в тежест на общината. 

 

Виолета Младенова – ако една сграда е рушаща се, застрашава сигурността ще бъдем ли 

задължени да вземем мерки за доразрушаване. 

 

Бойко Атанасов – Да, ние и сега го правим. Оказали сме съдействие да се доразруши едната 

сграда. 

 

Иван Ставрев – тези сгради имат ли терен. 

 

Бойко Атанасов – Да,  имат, но ние не можем да се разпореждаме с тези имоти. 

 

Иван Ставрев – Смятам, че е правилно това предложение. В Романци са останали само стените 

на сградата. Не ни е необходимо. Единствено за безопасността на хората. 

 

 Гласува се прекратяване на дебатите 

 С 6 гласа „за“ се прекратяват 

 Гласува се допускане на точката до дневния ред 

 С 6 гласа „за“ се допуска. 

 

Поради изчерпване на дневния ред, заседанието закрито 

 

    ЧЛЕНОВЕ КОМИСИЯ: 

 

    1………………………./Иван Тиннков/ 

 

    2………………………../Иван Ставрев/ 

 

    3………………………./Добринка Дойчева/ 

 

    4………………………../Катя Йорданова/ 

 

    5………………………./Йорданка Ушашка/ 

 

    6………………………/Ивелина Крумова/ 

 

 

Протоколист: 

  /Л.Любомирова/ 


